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ZAPISNIK SA 31. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA ODRŽANE  
29. studenog 2016. godine u 18,00 sati 

 
 

Nazočni članovi Gradskog vijeća: 
 
Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac,ing., Paulo Krmpotić, Zdravko Pernar, Ivana 
Ševerdija, Marina Baričević, , Žarko Stilin, , Vedran Antić, Darko Pavlić, Davorka 
Vukelić Ljubobratović,       Dino Manestar, , Kuzman Dokoza, Igor Posarić.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
 
Sjednici nije nazočan: 
 
Damir Lončarić, Branko Kleković, dr. Dragan Magaš. 
 
 
Sjednici su nazočni: 
 
Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 

zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, pročelnica Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za 

financije, turizam i gospodarstvo mr.sc. Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za 

komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu okoliša i imovinu  Stanka Car, 

voditeljica Odsjeka Vjekoslava Glavan, Melanija Milat Ružić – viša savjetnica   za 

lokalnu samoupravu i odnose s javnošću, Ivona Matošić – viša stručna suradnica za 

odnose s javnošću , direktor KTD Vodovod Žrnovnica d.o.o. Igor Uremović, financijski 

direktor KTD „Vodovod Žrnovnica“ d.o.o. Mario Svetić, voditelj računovodstva KTD 

„Vodovod Žrnovnica“ d.o.o. Darko Butković,  direktor Murvice d.o.o. Jevgenij Prpić, 

direktor EKO Murvice d.o.o. Radivoj Belobrajić, voditelji radnih jedinica EKO Murvice 

d.o.o. Senko Smoljan, Ljiljana Vegrin, Ranko Brnčić i Dražen Maričić, direktorica TZG 

Grada Crikvenice Marijana Biondić, v.d. ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice 

Irena Krmpotić, ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, zapovjednik JVP 

Grada Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica OŠ Zvonka Cara Desiree Pečaver,  

ravnateljica OŠ Vladimira Nazora Deana Čandrlić Zorica, ravnateljica Dječjeg vrtića 

„Radost“ Crikvenica Martina Magaš, Gracijan Čop predsjednik Savjeta mladih,  

predstavnici medija Internet TV - Rade Puhar, Portal Crikva.hr - Ivica Šubat, Novi list 

- Anto Ravlić. 

Aktualni sat 

Kuzman Dokoza postavlja pitanje da li Grad misli nešto poduzeti vezano za loše 

poslovanje EkoMurvice i loše financijsko stanje. Gradonačelnik odgovara da je 

održan Nadzorni odbor Eko Murvice, da je Grad svjestan stanja u društvu i da će se 

poduzeti određeni koraci te da će Eko Murvica i dalje funkcionirati. 

Mato Gavran naglašava da kako je stečen status Grada prijatelja djece da isto 

podrazumjeva i određene obveze koje nosi taj status. S tim u vezi postavlja pitanje 

što Grad misli poduzeti po pitanju gradnje dječjeg igrališta na Hrusti. Zamjenica 
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gradonačelnika Silvia Crnić odgovara da su određene radnje već poduzete da će se 

sportsko igralište urediti kao i igralište za malu djecu. 

Igor Posarić postavlja pitanje što je sa pripremom turističke sezone odnosno sa 

koncesijskim odobrenjima. Naglašava da se koncesionari bune te da bi trebalo ranije 

izdavati koncesijska odobrenja kako bi se plaže mogle pripremiti za turističku sezonu, 

jer je to naš osnovni resurs i moramo više pažnje posvetiti istom. Drugo je pitanje 

vezano za staru meteorološku stanicu koju treba popraviti jer nije kompletna u funkciji 

a isto tako i urediti kućicu. Ista meteorološka stanica govori o našoj tradiciji odnosno 

o dugogodišnjem promatranju i praćenju vremenskih prilika u Crikvenici. Zamjenik 

gradonačelnika odgovara da se zahtjevi za koncesiju mogu predati na vrijeme platiti 

obveze prema Gradu i Vijeće za koncesije će izdati odobrenje, što znači da o samom 

koncesionaru ovisi kada će dobiti odobrenje. Oko 90% je istih koncesionara i oni su u 

povoljnijem položaju od ostalih. Grad posebno izdvaja iz proračuna financijska 

sredstva prema plažnim prostorima kao najvećem resursu što se je i ove godine 

pokazalo dobrim jer su plaže daleko bile organiziranije i uređenje od proteklih godina. 

Kada se radi o meteorološkoj stanici  ista je u funkciji, a može se  popraviti iz različitih 

stavaka proračuna te ne treba izdvajati posebna sredstva. Grad je u redovitom 

kontaktu sa gđom. Radil koja vodi brigu o održavanju. Igor Posarić dodaje da bi se 

meteorološkoj stanici ipak trebalo posvetiti više pažnje i da nije točno da su na njoj 

svi uređaji u funkciji. 

Paulo Krmpotić daje primjedbu a i mještani Selaca, vezano za uređenje Polače u 

Selcu koja je u okviru izvođenja radova na trgu Selce porušena i naglašeno je da će 

se napraviti nova i ljepša. Istina je da je prostor Polače zadnjih godina devastiran ali 

to ne znači da, taj za Selce važan dio kulturne baštine ne treba zaštititi,vodeći računa 

o ranijem izgledu izvorišta i perila. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 

odgovara da je u planu predstavljeno uređenje Polače i da nitko nije imao primjedbi, 

da je na Polači bilo već dosta betoniranih dijelova što znači da je već prije izgubila 

svoj prvotni izgled. Kod obnavljanja će se konsultirati i najstariji u Selcu kako bi 

Polaču doveli što vjernijem izgledu. 

Marina Baričević iznosi zamolbe građana , točnije stanovnika Štrosmajerove ulice u 

Crikvenici. Predlažu da se na trg postavi više klupa i oplemeni ga zelenjem. Nadalje 

daju primjedbu na plažne prostore od plivališta do glavne gradske plaže gdje se na 

mjestima nalaze velike grote i kamenje koje onemogućava normalan ulazak u more. 

Daljnje pitanje se odnosi na povećanje broja vezova za barke, pa predlažu da se 

ušće Dubračine očisti od šljunka da barke mogu ući dublje u korito. Navodi da su 

postojali odnosno još uvijek postoje aneli za vezivanje barki. Marina Baričević moli da 

se postave table ulica na Dugi jer samo ulica Tina Ujevića ima tablu. Kako se sada 

izvode radovi vezano za kružni tok smatra da bi trebalo to iskoristiti i postaviti table 

naziva ulica. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da se na 

plažama nalaze grote jer iste štite samu plažu i da se preko škuljera ne može ulaziti u 

more. Nadalje odgovara da su vezovi u Dubračini vezani za dubljenje korita i da se 

isto mora riješiti u suradnji sa Hrvatskim vodama. Smatra da to neće riješiti problem 
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vezova i da taj dio ušća treba ambijentalno riješiti. Na gradskom trgu nalazi se 

dovoljno klupa s lijeve i desne strane trga, te zelenje u skorije vrijeme neće doći na 

trg. Pokazalo se je da je arhitektonsko rješenje funkcionalno  te je i kao takvo 

nagrađeno. Naglašava da će se natpisi ulica  postaviti. 

Žarko Stilin vraća se na pitanje Polače u Selcu komentirajući da je bilo potrebno više 

komunikacije oko Polače, jer da se je ljudima prilikom predstavljanja projekta trga 

naglasilo rušenje polače, vjerojatno bi ranije došlo do reagiranja. Nadalje postavlja 

pitanje koji je stav gradonačelnika na povećanje PDV-a za ugostitelje. Gradonačelnik 

je odgovorio da se oko Polače ne stvara političko pitanje i da će se Polača urediti. 

Koliko se je i sam uvjerio bila je na više mjesta devastirana i pokrpana betonom. Svi 

su bili upoznati sa time da Polača ide u rekonstrukciju a ovo je samo sada skupljanje 

političkih poena. Na pitanje o PDV-u gradonačelnik odgovara pitanjem da li su 

ugostitelji smanjili cijene kada im je PDV smanjen i odgovara da očito nisu, a kada se 

je predstavnike ugostitelja pitalo zašto nisu smanjili cijene branili su se time da su 

ulagali. Žarko Stilin odgovara gradonačelniku da ga vrijeđa njegova izjava o 

skupljanju političkih poena, a kada se radi o povećanju PDV –a za ugostitelje očito je 

da gradonačelnik ne razumije što se događa sa ugostiteljima. Nadalje navodi da će 

preko kluba pokušati na neki način pomoći našim ugostiteljima da se porez na 

potrošnju smanji na 0% što je oko 600 000,00 kuna. Na taj način bi barem pokazali 

dobru volju. 

Dino Manestar ukazuje na nered koji se na gradskoj plaži nalazi nakon požara koji je 

zahvatio ugostiteljsku gljivu, smrad, blato i urušen objekt požarom. Smatra da Eko 

Murvica to treba odraditi, jer je koncesionar na plaži. Navodi zapuštene objekte - 

hotele na Štrosmajerovom šetalištu s kojima se ništa ne dešava – Hotel Park, Hotel 

Miramare, Hotel Beograd. Zamjenik gradonačelnika navodi da su se ipak neki 

kapaciteti uredili i da kreću investicije kao Hotel Crikvenica koji je dovršen, Palas 

Kvarner – bivša Therapia ide u veliku investiciju, Hotel Esplanada. Kada se radi o 

uklanjanju opožarene gljive na Gradskoj plaži EKO Murvica će to odraditi. 

Josip Friš postavlja pitanje kada će početi izvođenje radova Spomenika hrvatskih 

branitelja. Drugo se pitanje odnosi na sportsku dvoranu OŠ Zvonka Cara odnosno da 

li su potrebni dokumenti spremni za početak izvođenja radova. Zamjenik 

gradonačelnika odgovara da se izrada spomenika radi u dijelovima i da će do 

proljeća biti postavljen. Kada se radi o sportskoj dvorani Osnovne škole Zvonka Cara 

ista je investicija započela s radovima, naime konzumirana je građevinska dozvola, 

napravljen je pristupni put uz Dom zdravlja. Izvor sredstava je potrebno naći da li 

putem fondova EU ili iz državnog proračuna, jer je u proračunu Grada za istu 

investiciju planirano dio sredstava. 

Predsjednik Gradskog vijeća, naglašavajući da Crikvenica ima visoki komunalni 

standard, postavlja pitanje odnosno inicira da projekt „Gradsko oko“ bude više 

reklamiran kako bi građani bili informirani kako koristiti Gradsko oko i čemu ono služi. 

Apelira i na predstavnike medija, a smatra da bi trebali pojačati medijsku kampanju 
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za reklamiranje gradskog oka. Projekt može biti veoma zahvalan. Aplikacija Gradsko 

oko je brzo dostupna. Zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić naglašava da je ista 

aplikacija godinu i pol dana u funkciji, da se je pokazala dobrom, da je prilično 

jednostavna. 2015. godine je imala dosta korisnika a zadnje vrijeme se slabo koristi. 

Predlažem da kroz gradske novine reklamiramo aplikaciju kao i način na koji se 

koristi kako bi građanima bila dostupnija.   

Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku a predsjednik vijeća 

utvrdio je da je na sjednici nazočno  14 članova vijeća što je dovoljan broj za 

pravovaljano donošenje odluka i zaključaka. Predložio je dnevni red koji su članovi 

vijeća prihvatili sa 12 glasova ZA. 

          

     D n e v n i   r e d  
      
 

1.   Verifikacija Zapisnika sa 30. sjednice Gradskog vijeća, 
 
2. Prijedlog programa rada i financijski plan Savjeta mladih Grada Crikvenice 

za 2017. godine   
 
3. Prijedlog proračuna Grada Crikvenice za 2017. – 2019. godinu  

 
3.1. Opći i posebni dio Proračuna  2017-19. godine 
3.2. Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenica za 2017. godinu 
3.3. Prijedlog plana razvojnih programa 2017-19. godine 
3.4. Prijedlog plana proračuna po izvorima za 2017. godinu 
3.5.1. Upravni odjel za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu – opisi 2017-19. 
3.5.2. Dječji vrtić „Radost“ – opisi 2017-19. 
3.5.3. Osnovna škola Vladimira Nazora – opisi 2017-19. 
3.5.4. Osnovna škola Zvonka Cara -  opisi 2017-19. 
3.5.5. Gradska knjižnica Crikvenica -  opisi 2017-19. 
3.5.6. Centar za kulturu Dr. Ivan Kostrenčić -  opisi 2017-19. 
3.5.7. Muzej Grada Crikvenica -  opisi 2017-19. 
3.5.8. Vijeće albanske nacionalne manjine -  opisi 2017-19. 
3.5.9. Upravni odjel za financije, turizam i gospodarstvo -  opisi 2017-19. 
3.5.10. Upravni odjel za komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
imovinu -  opisi 2017-19. 
3.5.11. Javna vatrogasna postrojba -  opisi 2017-19. 
3.6. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi za 2017. godinu, 
3.7. Prijedlog programa javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2017. godinu, 
3.8. Prijedlog programa spomeničke rente za 2017. godinu  
3.9. Prijedlog programa utroška boravišne pristojbe za 2017. godinu 
3.10. Prijedlog programa održavanje objekata komunalne infrastrukture za 
2017.godinu 
3.11. Prijedlog programa gradnje objekata komunalne infrastrukture za 2017. godinu  
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4. Izvješće o poslovanju KTD „Vodovod“ Žrnovnica d.o.o. Novi Vinodolski za 
2015. godinu 

5. Prijedlog programa rada i područja djelovanja Vijeća za prevenciju 
kriminaliteta na području Grada Crikvenice u 2017. godini  

6. Izvješće o poslovanju Društva EKO-MURVICA d.o.o. Crikvenica za 2015. 
godinu   

7. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja Kačjak (Dramalj) – 

T13 zajedno sa zonom kampa- autokampa T32  

 

8. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u 

rekonstrukciju dijela Ulice Milovana Muževića u Dramlju  

 

9. Prijedlog odluke o davanju stanova u najam  

 

         10. Referat Odbora za izbor i imenovanje  

a) ostavka Danijela Buljevića na mjesto člana Odbora za zdravstvo i socijalnu 

skrb, 

b) Prijedlog za imenovanje Komisije za reviziju muzejske građe u Muzeju 

Grada Crikvenice. 

 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 30. sjednice Gradskog vijeća 
 
Vijećnici su sa  
11 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijeli 
Z a k l j u č a k 
Verificira se Zapisnik sa 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 

 

TOČKA 2. Prijedlog programa rada i financijski plan Savjeta mladih 
Grada Crikvenice za 2017. godine   

 
Prijedlog programa rada obrazložio je predsjednik Savjeta mladih Gracian Čop. U 
raspravi je učestvovao Žarko Stilin i predsjednik Gradskog vijeća. 
Vijećnici su sa  
12 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
O D L U K U  
o davanju odobrenja na Program rada Savjeta mladih Grada Crikvenice za 2017.  
godinu 
(tekst Odluke KLASA: 021-01/16-01/39 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 3. Prijedlog proračuna Grada Crikvenice za 2017. – 2019. 
godinu  
 
Prijedlog proračuna obrazložio je gradonačelnik Grada Crikvenice. Gradonačelnik je 
podnio amandman koji su članovi Gradskog vijeća primili u materijalu a isti je postao i 
sastavni dio Prijedloga proračuna. 
(tekst amandmana KLASA:021-01/16-01/42 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio) 
U raspravi su učestvovali Davorka Vukelić, Žarko Stilin i  Dino Manestar. 
U naknadnom utvrđivanju kvoruma utvrđeno je da je sjednici nazočno 14 vijećnika te 
da je sjednici pristupio vijećnik Zdravko Pernar. 
Pristupilo se je glasovanju kako slijedi: 
 
3.1.  Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
 
Opći i posebni dio Proračuna Grada Crikvenice za  2017. godinu s projekcijama 
za 2018. i 2019. godinu 
 
3.2. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenica za 2017. godinu 
 
3.3. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
3 SUZDRŽANA glasa  
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
Plan razvojnih programa 2017. godinu s projekcijama za 2018. i 2019. godinu 
 
3.4. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Plan proračuna po izvorima za 2017. godinu 
 
3.5.1. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
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Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 
samoupravu  
 
3.5.2. Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
3 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Dječjeg vrtića „Radost“  
 
3.5.3. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Osnovne škole Vladimira Nazora Crikvenica 
 
3.5.4. Vijećnici su sa  
11glasova ZA 
1 glas PROTIV 
2 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Osnovne škole Zvonka Cara 
 
3.5.5. Vijećnici su sa  
11 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
2 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Gradske knjižnice Crikvenica 
 
3.5.6. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Centara za kulturu Dr. Ivan Kostrenčić 
 
3.5.7. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Muzeja Grada Crikvenice  
 
3.5.8. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
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Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Vijeća albanske nacionalne manjine  
 
3.5.9. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Upravnog odjela za financije, turizam i gospodarstvo 
 
 
3.5.10. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i imovinu  
 
3.5.11. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaćaju se opisi Programa Javne vatrogasne postrojbe  
 
3.6. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Program javnih potreba u kulturi za 2017. godinu 
 
3.7. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Program javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2017. godinu 
 
3.8. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Program spomeničke rente za 2017. godinu  
 
3.9. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Program utroška boravišne pristojbe za 2017. godinu 
 



 9 

3.10. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Program održavanja objekata komunalne infrastrukture za 2017.godinu 
 
3.11. Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
1 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Program gradnje objekata komunalne infrastrukture za 2017. godinu  
(Proračun Grada Crikvenica za 2017. godinu sa pratećim dokumentima 
KLASA:400/06/16-01/06 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 4. Izvješće o poslovanju KTD „Vodovod“ Žrnovnica d.o.o. 
Novi Vinodolski za 2015. godinu 

Izvješće je obrazložio direktor KTD „Vodovod Žrnovnica“ Igor Uremović. U raspravi 
su učestvovali Žarko Stilin i Uremović Igor. 

Vijećnici su sa  
9 glasova ZA 
0 glas PROTIV 
4 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju KTD „Vodovod“ Žrnovnica d.o.o. Novi Vinodolski 
za 2015. godinu. 

TOČKA 5. Prijedlog programa rada i područja djelovanja Vijeća za 
prevenciju kriminaliteta na području Grada Crikvenice u 2017. 
godini  

Predsjednik Gradskog vijeća obrazložio je točku dnevnog reda. 

Vijećnici su sa  
12 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
1 SUZDRŽAN glas donijeli 
Z a k l j u č a k 
Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća Program rada i područja djelovanja Vijeća 
za prevenciju kriminaliteta na području Grada Crikvenice u 2017. godini, koja je i 
sastavni dio ovog zaključka. 
 

TOČKA 6. Izvješće o poslovanju Društva EKO-MURVICA d.o.o. 
Crikvenica za 2015.godinu  

Direktor EKO Murvice Radivoj Belobrajić obrazložio  je Izvješće o poslovanju EKO 
Murvice. U raspravii su učestvovali Paulo Krmpotić, Igor Posarić, Kuzman Dokoza, 
Žarko Stilin, Davorka Vukelić, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić i 
predsjednik Gradskog vijeća. 
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Vijećnici su sa  
8 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
3 SUZDRŽANA glasa donijeli 
Z a k l j u č a k 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju Društva EKO-MURVICA d.o.o. Crikvenica za 
2015.godinu.  

TOČKA 7. Prijedlog odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 

Kačjak (Dramalj) – T13 zajedno sa zonom kampa- autokampa T32  

 

Prijedlog odluke obrazložio je zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. U  

raspravi je učestvovao Kuzman Dokoza. 

 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova prihvatili Prijedlog i donijeli 
O D L U K U 
o izradi Urbanističkog plana uređenja Kačjak (Dramalj) – T13 zajedno sa zonom 

kampa- autokampa T32 

(tekst Odluke KLASA:350-01/16-01/93 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

TOČKA 8. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za provedbu 

ulaganja u rekonstrukciju dijela Ulice Milovana Muževića u Dramlju  

 
Prijedlog odluke obrazložio je zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
 
Vijećnici su sa  
12 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova prihvatili Prijedlog i donijeli 
O D L U K U 
o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u rekonstrukciju dijela Ulice Milovana 

Muževića u Dramlju  

(tekst Odluke KLASA:340-01/16-01/43 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

TOČKA 9. Prijedlog odluke o davanju stanova u najam  

 
Prijedlog odluke obrazložio je zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić. Predsjednica 
Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb Marina Baričević obrazložila je amandman 
Odbora a koji je predlagač prihvatio te je amandman postao sastavni dio Prijedloga 
odluke. 
(amandman Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb KLASA: 550-01/13-01/35 
 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni  dio). 
 
Vijećnici su sa  
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12 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova prihvatili Prijedlog i donijeli 
O D L U K U 
o davanju stanova u najam. 

(tekst Odluke KLASA:370-01/16-01/11 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

TOČKA 10.Referat Odbora za izbor i imenovanje   

 

U ime Odbora referat je obrazložio član Odbora Paulo Krmpotić. 

 

10.01. Ostavka Danijela Buljevića na mjesto člana Odbora za zdravstvo i socijalnu 

skrb 

 
Vijećnici su sa  
12 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova  donijeli 
R J E Š E N J E 
o razrješenju Daniela Buljevića, člana Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 
(tekst Rješenja KLASA:021-01/16-01/37 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

10.02. Prijedlog za imenovanje Komisije za reviziju muzejske građe u Muzeju Grada 

Crikvenice. 

 

Vijećnici su sa  
12 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova  donijeli 
O D L U K U 
o određivanju predstavnika Grada Crikvenice u Komisije za reviziju muzejske građe u 
Muzeju Grada Crikvenice 
(tekst odluke  KLASA:612-05/15-01/09 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
 
Dovršeno u 20,45 sati 

 

Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu   
        Dubravka Pobor                   Lovorko Gržac, ing. 
 

 


